
Protokół z zebrania Rady Rodziców  
Szkoły Podstawowej nr 10 im. Bolesława Krzywoustego we Wrocławiu, 

które odbyło się online w dniu 30.11.2021r. 
 

 W zebraniu wzięli udział członkowie Prezydium Rady Rodziców, 16 przedstawicieli Rad 

Oddziałowych oraz Dyrektor ZSP nr 3 Pan Mariusz Rusinek i Wicedyrektor ds. szkoły Pani Beata 

Kieszek. 

Zaakceptowany porządek zebrania: 

1. Przedstawienie działalności Samorządu Uczniowskiego. 

2. Omówienie planu finansowego szkoły. 

3. Omówienie i dyskusja nad sprawami związanymi z bezpieczeństwem dzieci w szkole. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1.  

Działalność Samorządu Uczniowskiego (SU) została przedstawiona w krótkiej prezentacji przez 

Przewodniczącego oraz członków SU. W SU wprowadzono podział na ministerstwa (sportu, kultury, 

rozrywki, ochrony środowiska, cyfryzacji). Odpowiedzialni za nie członkowie SU przedstawili plany 

działań służących integracji uczniów, które związane są z organizacją m.in. szkolnych konkursów, 

zawodów, festiwali. Zaprezentowano również nowe logo SU.  

Znaczenie zrealizowanych i planowanych zadań SU podsumowała Opiekun SU Pani Kamila Juszczak, 

zwracając się jednocześnie z wnioskiem do Dyrekcji i Rady Rodziców (RR) o wsparcie działalności SU, 

w przypadku, gdy potrzebny będzie zakup lub wypożyczenie od szkoły sprzętu nagłaśniającego, tablic                        

i in.  

Rodzice mieli możliwość zadawania pytań członkom i opiekunom SU.  

Wicedyrektor B. Kieszek wyraziła również oczekiwanie na współpracę z SU w sprawach związanych                       

z egzekwowaniem od uczniów przestrzegania zasad regulaminu szkolnego (korzystanie z telefonów 

komórkowych, używanie obuwia zmiennego, przeciwdziałanie aktom wandalizmu), tak by 

wypracować wspólne plany działania w tym zakresie. 

Ad. 2. 

Plan finansowy szkoły, w imieniu Pani księgowej, został przedstawiony przez Dyrektora Pana Mariusz 

Rusinka. W głosowaniu nad przyjęciem budżetu, wszyscy  członkowie Rady Rodziców, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali plan, który został udokumentowany uchwałą Rady Rodziców nr 

5/2021/2022. 

Ad. 3. 

Dyrektor Szkoły Pan Mariusz Rusinek przedstawił najważniejsze osiągnięcia uczniów SP 10 w 2021 

roku (m.in. w konkursach „Náboj”, „Zdolny Ślązak”). Zwrócił jednak uwagę, że oprócz pozytywnych 

dokonań uczniów, w szkole ze zwiększoną częstością obserwuje się zachowania łamiące zasady 

zawarte w Statucie Szkoły. Dotyczą one nieprzestrzegania: zakazu używania telefonów komórkowych 

i nakazu noszenia obuwia zmiennego oraz maseczek. Od września nasiliły się również w szkole akty 



wandalizmu i wulgarnego zachowania uczniów wobec rówieśników oraz pracowników. Pan Dyrektor 

wraz z Panią Wicedyrektor przedstawiając wybrane przepisy dotyczące kar za nieprzestrzeganie 

postanowień zawartych w Statucie Szkoły zwrócili się do rodziców o współpracę i konieczność 

oddziaływanie na uczniów także po za szkołą. Przedstawili propozycje działań możliwych do podjęcia 

przez grono pedagogiczne w szkole, kierując równocześnie prośbę o sugestie rodziców służące 

wypracowaniu jak najlepszych rozwiązań w tym zakresie. 

Rodzice uczestniczący w dyskusji wstępnie zgłosili poniższe propozycje: 

 przekazywanie na bieżąco rodzicom informacji o obniżeniu uczniowi oceny z zachowania 

 dokumentowanie aktów wandalizmu m.in. w celu uświadomienia rodziców o skali problemu 

 wprowadzenie zmian w statucie szkoły umożliwiające odzyskiwanie kosztów poniesionych 

napraw 

 udział uczniów-sprawców aktów wandalizmu w usuwaniu wyrządzonych szkód 

Rodzice zostali poproszeni o przekazanie informacji rodzicom w poszczególnych klasach oraz 

przesyłanie propozycji rozwiązań powyższych problemów do Dyrekcji i przedstawicieli Rady 

Rodziców.  

Ad. 4. 

Pan Dyrektor przedstawił obowiązujące w szkole sposoby reagowania na wykryte przypadki zakażeń 

wirusem SARS-CoV 2 u nauczycieli i uczniów. 

Skarbnik RR przedstawił stan budżetu RR na dzień 27.11.2021 roku: 
     - w roku szkolnym 2021/2022 zebrano 5835 zł ze składek rodziców,  
     - wydano 982 zł (tarcze dla pierwszoklasistów, wsparcie działalności Samorządu    
       Studenckiego, dofinansowanie wyjazdu reprezentacji szkoły na zawody w biegach  
       przełajowych) 
Zwrócił się również do skarbników klasowych o uzupełnienie wpłat na Fundusz Rady Rodziców. 
 
Pani Wicedyrektor Beata Kieszek zwróciła się do RR o rozpatrzenie dofinansowania z Funduszu Rady 

Rodziców zakupu książek przeznaczonych na nagrody dla uczniów biorących udział w konkursach 

szkolnych. 

Rodzice zwrócili się do Dyrektora Szkoły z prośbą o: 

- ograniczenie ósmoklasistom liczby planowanych sprawdzianów, kartkówek oraz intensywnych    
  ćwiczeń na lekcjach w-f w okresie, w którym przewidziane są egzaminy próbne dla klas 8. 
- przestrzeganie przez nauczycieli dozwolonej w dniu i tygodniu liczby sprawdzianów i  
  kartkówek 
- wyjaśnienie zasad przekazywania sprawdzianów uczniów, rodzicom. 
 
Na zakończenie Przewodniczący RR Pan M. Małolepszy zapowiedział kolejne spotkanie RR na styczeń 
2022 r. i prosił o zgłaszanie bieżących spraw na adres mailowy RR. 
 
 
 
Protokół sporządziła Elżbieta Piątkowska - sekretarz RR 
 


